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Do 
Urząd Miasta Sopotu 
Prezydent Miasta
ul. Kościuszki 25/27 
81-704 Sopot 

Dotyczy:  SR.7011.270.2.2014

Szanowny Panie Prezydencie, Szanowni Panstwo,

propozycje zawarta w Panstwa pismie z 12.02.2014 przedstawilem zainteresowanym kupnem dzialek, zalaczylem 
doslana mapke proponowanego dojazdu i okazalo sie, ze dla potencjalnych inwestorow to zadne rozwiazanie dojazdu, 
nadal zablokowany dojazd uniemozliwia wkroczenie ciezkiego sprzetu na dzialki. Tu musze przypomniec, ze zabrana 
sluzebnosc byla tak dobrze utwardzona, ze mogl i pracuje nadal dzwig miedzy budowanymi domami z zachowaniem 
wszelkich przepisow bezpieczenstwa. Proponowany dojazd do dzialki 6/29 jest niemozliwy, poniewaz stoi kontener 
uniemozliwiajacy dojazd do plotu budowy. W Panstwa propozycji nie jest wystarczajaco jasne kto z jednodniowym 
uprzedzeniem mialby usunac ogrodzenie budowy w celu wjechania na dzialki, czy to tez mialby kierownik budowy 
uczynic? Jednodniowe uprzedzenie zamiaru wjazdu na dzialki jest nieakpcektowane przez zainteresowanych kupnem. 

Propozycja Panstwa dojazdu na wprost zawarta w pismie z dnia 02.10.2013, przy granicy byla by korzystniejsza dla 
obu stron, jak juz wielokrotnie pisalem, poniewaz w tym miejscu nie mozna tak czy tak nic budowac a pojazdy nie 
jezdzily by przy samych oknach budynku mieszkalnego. Uwzgledniajac moja prosbe z dnia 04.10.2013 o szerokosc 5 m 
oraz porownywalne utwardzenie mozna by zblizyc sie do rozwiazazania problemu. 
Dojazd do dzialki 6/28 jest rowniez niemozliwy, poniewaz na terenie dzialki 12 jest skarpa ok 1 m wysokosci oraz 
drzewo o srednicy ok 20 cm, rowniez sprawa plotu jak wyzej. Na Panstwa dzialce nie moge prowadzic prac ziemnych 
celem niwelowania terenu i utwardzenia by umozliwic dojazd, nie mowiac o kosztach. Te wszystkie prace na miejskich 
dzialkach powinny byc wykonane i finansowane przez tego co zabral sluzebnosc czyli Gmine Sopot. W moim pismie z 
dnia 05.02.2014 wspomnialem o wielkich stratach finansowych, ktore ponosze w zwiazku z blokada dzialki, ktora 
powinienem sprzedac i splacic dlug, od ktorego musze placic odsetki ustawowe. 

Co do nowej drogi to wycinka jest niewystarczajaco szeroka i wysoka. Nawet jak ta droga bylaby utwardzona to 
wiszace konary drzew uniemozliwialy by przejazd samochodem ciezarowym. Obojetnie jak malo Gmina ma pieniedzy 
to ja zawsze mam jeszcze mniej i w takiej sytuacji ja nie moge finansowac dojazdu do budowanych domow miejskich. 

W pismie z dnia 05.02.2014 prosilem rowniez o rozpatrzenie wniosku mojego pelnomocnika z dnia 01.01.2014 a jak do 
tej pory to tylko stwierdzono, ze wniosek zostal w terminie zlozony. Tu ponownie wzywam do rozpatrzenia. 

Wiele kwesti zawartych w moich poprzednich pismach nie zostalo wyjasnione, wiec Panstwa odpowiedz jest nie 
wyczerpujaca i nie zadawala mnie. 

Jezeli jest konieczne doslanie tego pisma przy pomocy e-PUAP lub innym sposobem to prosze mnie poinformowac. 

Z powazaniem
Andrzej Czenszak


